

各位親愛的同學及家長好：

我們是國際學士班，新年快樂! 因為 2019 新冠狀病毒疫情發展，學校已經決定延後至 3/2 開學，下列是學生們應該注意的事項。

A、非居住、曾經由台灣政府定義之 2019-nCoV 二級以上流行區 與非在母國被隔離者		
事件	原定日程	更新日程
開學	2 月 17 日	延至 3 月 2 日
註冊	2 月 17 日	延至 3 月 2 日
加退選	3 月 2 日	延至 3 月 16 日
宿舍入住	2 月 1 日	2 月 1 日

B、居住、入境台灣政府定義之 2019-nCoV 二級以上流行區 與在母國被隔離者：安心就學措施（需專案申請）			
事件	原定日程	更新日程	安心就學措施
開學	2 月 17 日	延至 3 月 2 日	專案申請 可延長六週
註冊	2 月 17 日	延至 3 月 2 日	
加退選	3 月 2 日	延至 3 月 16 日	
宿舍入住	2 月 1 日	2 月 1 日	不變

**注意事項：**

1. 由於疫情不斷變動，須以台灣政府與國立清華大學發出之最新公告為準。
2. 非中港澳之外籍人士，若搭乘班機經由香港轉機入境台灣者，參考 A 表，但是否入境香港須以香港海關認定為準，一旦被認定入境中、港、澳，根據台灣政府公告須暫緩來台。若有後者的情況請參考 B 表。
3. 「安心就學措施」申請細節請見 (For brief English version, please see the attachment.)  
<http://academic.site.nthu.edu.tw/var/file/7/1007/img/828863739.pdf>
4. 自中港澳入境(包括由各國家經中港澳轉機)之教職員工生，不論有無症狀，請於入境後起 14 天內在家休息，避免到校上課上班，活動範圍以房間為主，於房間內需戴口罩，避免與其他人接觸。請每日早晚量測體溫持續共 14 天並至「國立清華大學衛保組校園傳染病防治調查」<http://Orz.tw/kZFpt> 回報。
5. 目前在台灣購買口罩須依規定出示健保卡，外籍人士可使用居留證依法購買口罩。
6. 尚未拿到健保卡的學生，如離境超過 30 天，則重新計算滯台六個月後才能申請健保。

由於台灣政府防疫政策會跟隨 2019-nCoV 疫情程度而改變，任何更新的消息可以參考下列網址：

中文	
教務處	<a href="http://registra.site.nthu.edu.tw/">http://registra.site.nthu.edu.tw/</a>
衛保組	<a href="http://health.site.nthu.edu.tw/">http://health.site.nthu.edu.tw/</a>
學校首頁(防疫專區)	<a href="http://2019-ncov.site.nthu.edu.tw/">http://2019-ncov.site.nthu.edu.tw/</a>
衛生福利部疾病管制署	<a href="https://www.cdc.gov.tw/">https://www.cdc.gov.tw/</a>
中央社	<a href="https://www.cna.com.tw/">https://www.cna.com.tw/</a>
台灣英文新聞	<a href="https://www.taiwannews.com.tw/ch/index">https://www.taiwannews.com.tw/ch/index</a>

面對 2019 新冠狀病毒台灣政府及學校都做了周全的準備，請同學及家長不必過度擔心，期待三月見到大家!如果有疑問也可以跟國際學士班辦公室聯絡。

祝大家平安健康

國際學士班  
2019.2.4



Dear students and parents,

This is the International Bachelor Degree Program office. Happy New Year!

Due to the prevention of coronavirus outbreak, NTHU has decided to postpone school until **March 3<sup>rd</sup>, 2020**. The following is some important announcements for our students:

A、Students who <b>do not</b> reside or have not entered those listed as Level 2 Area or above by the Taiwan government, and are <b>not quarantined</b> in their home countries		
Events	Original Schedule	Updated Schedule
Start of Semester	February 17	March 2
Registration	February 17	March 2
Add and Drop	March 2	March 16
Dorm Move-In Date	February 1	February 1

B、Students who reside or have entered those listed as Level 2 Area or above by the Taiwan government, and those quarantined in their home countries : <b>2019-nCoV Schooling Policy (Should be applied as a special case)</b>			
Events	Original Schedule	Updated Schedule	2019-nCoV Schooling Policy
Start of Semester	February 17	March 2	Special Case 6 weeks of extension
Registration	February 17	March 2	
Add and Drop	March 2	March 16	
Dorm Move-In Date	February 1	February 1	-

**Notes:**

- Due to the rapid change of the virus, please see the latest official information announced by the Taiwan government and NTHU.**
- Foreigners excluding China, Hong Kong, and Macao should refer to Table A **if your flight has TRANSFERRED from Hong Kong to Taiwan**. But **if you are considered to have entered Hong Kong by the Hong Kong Customs, then you are prohibited to enter Taiwan** (please see Form B).
- Details for **2019-nCoV Schooling Policy**, please visit:  
<http://academic.site.nthu.edu.tw/var/file/7/1007/img/828863739.pdf>
- For all the NTHU faculty, staff and students who have been to or transit in Mainland China, Hong Kong, and Macao within fourteen days, please, after returning to Taiwan, take initiative to report

國際學士班 International Bachelor Degree Program

[ibp@my.nthu.edu.tw](mailto:ibp@my.nthu.edu.tw)

[ibp.nthu.edu.tw](http://ibp.nthu.edu.tw)

online “NTHU Division of Health Services Survey on Epidemics”( <http://Orz.tw/kZFPt> ) and screen your own health status, taking temperature regularly and keep reports updated for fourteen days.

5. According to the new regulation, Taiwan health insurance cards are required for purchasing masks, but foreigners can also obtain face masks by presenting their **ARCs**.
6. If you haven't received your NHI card and you have been **out of Taiwan for over 30 days, you will need to recount your half year stay in Taiwan again beginning from the day you re-enter the country.**

The Taiwan government epidemic prevention policies will be updated according to the change of the 2019-nCoV, you may refer to the following websites for the latest news:

In English	
Office of Academic Affairs (Mandarin)	<a href="http://registra.site.nthu.edu.tw/p/412-1211-1806.php?Lang=zh-tw">http://registra.site.nthu.edu.tw/p/412-1211-1806.php?Lang=zh-tw</a>
Division of Health Service	<a href="http://health.site.nthu.edu.tw/index.php?Lang=en">http://health.site.nthu.edu.tw/index.php?Lang=en</a>
2019 New Coronavirus	<a href="http://2019-ncov.site.nthu.edu.tw/?Lang=en">http://2019-ncov.site.nthu.edu.tw/?Lang=en</a>
Taiwan Centers for Disease Control	<a href="https://www.cdc.gov.tw/En">https://www.cdc.gov.tw/En</a>
Central News Agency	<a href="https://focustaiwan.tw/">https://focustaiwan.tw/</a>
Taiwan News	<a href="https://www.taiwannews.com.tw/en/index">https://www.taiwannews.com.tw/en/index</a>

The Taiwan government and NTHU have put in full effort and are well prepared to prevent the spread of the 2019-nCoV in order to ensure the health of the public as well as our dearest students. We are also looking forward to seeing you all in March. Should you have any further questions, please don't hesitate to contact the IBP office.

Please do take care and wish you all good health!

Sincerely,  
International Bachelor Degree Program

